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Svar på fullmäktigefråga från Ronny 
Karlsson (SD) - IVA 
 
Ronny Karlsson (SD) har inkommit med en fullmäktigefråga om trycket på IVA.  
Frågan ska besvaras av Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande, Tom Silverklo (C).   
 
Ronny Karlsson frågar:   

1. Hur många unika individer har legat inne på IVA för åren 2018, 2019 respektive 
2020? 

2. Hur många har legat inne p.g.a. Corona?   
    
 
Svar på fråga 1   
Tack för dina frågor. 

2018: 539 IVA-patienter, 1408 dygn, 

2019: 581 IVA-patienter, 1358 dygn, 

2020: 500 IVA-patienter, 1843 dygn. 
 
 
Svar på fråga 2  
Under 2020 låg 38 Covid-patienter på IVA, totalt 645 dygn. 
 
 
/Tom Silverklo (C) 


	Svar på fullmäktigefråga från Ronny Karlsson (SD) - IVA

